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ACTA  
SESSIÓ ORDINÀRIA  

JUNTA DE LA FACULTAT DE DRET 
 

19 de març de 2019   
Sala de Juntes de la Facultat de Dret 

 

A la primera convocatòria de les 9:00 hores no hi ha el quòrum necessari per la  

constitució de la Junta,  i la sessió comença a la segona convocatòria de les 9:30 hores amb 

quòrum suficient. 

 
ASSISTENTS 
 
ANDRÀS, Dominik   
BENÍTEZ GALLEGO, M. Carmen     
CAÑABATE PÉREZ, Josep    
CATAFAL BENITO, Montserrat    
DIOS MARCER, Josep Maria    
ESPUNY TOMÀS, M. Jesús      
ESTEBAN LEGARRETA, Ricardo    
FERNÁNDEZ AMOR, José Antonio    
FOSSAS ESPADALER, Enric    
FRANCH SAGUER, Marta 
GABRIEL PIZARRO, Guillem    
GALA DURÁN, Carolina  
GARCÍA-ARÁN, Mercedes                                     
GÓRRIZ LÓPEZ, Carles    
GRÀCIA CASAMITJANA, Josep    
IOAN FODOR, Mihai     
JIMÉNEZ CORTES, Claudia    
MANRIQUE MATA, Toni    
MARTÍNEZ QUIRANTE, Roser 
MARTÍNEZ SANCHÓN, Rita    
MELÉNDEZ PERETÓ, Anna      
NARVAEZ HIDALGO, Marc    
NAVAS NAVARRO, Susana 
OCHOA PÉREZ, Guillem    
PASTOR MARTÍNEZ, Albert    
PAZ TORRES, Olga    
PI LLORENS, Montserrat      
PONSÀ SÁNCHEZ, Esther    
PONT CASTEJÓN, Isabel      
RODRÍGUEZ PUERTA, M. José       
ZAPATER DUQUE, Esther 
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EXCUSEN 
 
ORTIZ AMARO, Lucía     
PEDROSA BOU, Albert       
RUSU, Alexandrina    
SOLÀ MONELLS, Xavier    
YSÀS MOLINERO, Helena    

 
NO ASSISTEIXEN 
 
BERNAL PÉREZ, Edward 
BODELÓN GONZÁLEZ, Encarna    
CACHÓN CADENAS, Manuel    
CASTILLA GARCÍA, Marc    
CID MOLINÉ, Josep    
CODINA PESTIDA, Meritxell    
IGAREDA GONZÁLEZ, Noelia    
LOZANO FUENTES, Ricardo    
MARTÍN LEDEZMA, Rebeca Sara    
MARTÍNEZ GÁLVEZ, Iván    
RESTREPO, José 
SÁNCHEZ HERNÁNDEZ, Xenia    

 
ORDRE DEL DIA 

 
1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
2.- Informe de la Degana 
3.- Aprovació, si s’escau, Informe de Seguiment el Centre, curs 2017/2018 
4.- Aprovació, si s’escau, propostes I Premi a l’Excel·lència Docent 18/19 
5.- Màster de Dret Animal, Màster Emprenedoria i Innovació Social, Màster Mediació 
Familiar i Postgrau Protecció de Dades 
6.- Proposta modificació del Reglament de la Facultat per incloure la Comissió del 
Sistema de Garantia Interna de Qualitat (SGIQ) 
7.- Aprovació, si s’escau, del Protocol d’actuació en cs d’assetjament en el marc de la 
realització de les pràctiques externes 
8.- Afers de tràmit 
9.- Torn obert de paraules. 
La primera convocatòria va ser a les 9:00 no aconseguint el quòrum suficient. La segona  
convocatòria és per les 9:30 i comença amb el quòrum suficient 
 
 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 

1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
L’acte s’aprova per assentiment en tota la resta. 
 
Es demana una modificació de l’acte anterior. S’ha d’incorporar com assistent la Sra. Rita 
Martínez Sanchón. 
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2.- Informe de la Degana. 
 
Presenta la degana el seu informe començant per qüestions generals. Informa que en 
aquest moment de període electoral ha aturat algunes qüestions com és el cas del nou 
estatut de professorat universitari.  
 
La segona qüestió és el tema de la cotització a la SS en el cas de les pràctiques. Sobre això 
sí que hi ha text jurídic (RD) que estableix que s’ha de desenvolupar un règim de 
cotització per part dels partícips en les pràctiques (Universitats, Empreses, Alumnes). El 
debat està en els costos materials i formals de la mida que es pretén implantar i qui els ha 
de cobrir. 
 
Un altre tema es relaciona amb les categories de personal investigador i la seva 
contractació donat que hi ha hagut modificació en la normativa que els regula. El 
vicerectorat de personal s’ocupa de treballar sobre l’adaptació de les contractacions a la 
nova regulació. 
 
La degana trasllada a la Junta la informació sobre la situació econòmica de la UAB i el seu 
tancament en dèficit. Aquesta situació es deu fonamentalment a una situació de 
infrafinançament des de la Generalitat i assumpció per part de la institució de 
determinades despeses. 
 
Informa sobre la recollida de signatures ILP relacionada amb la rebaixa de taxes 
universitàries. 
 
Informa sobre les gestions dels degans/es de la UAB en relació amb la classificació de 
revistes al sistema CARHUS. S’està fent un text coordinat entre els degans/es que 
després es presentarà a la comunitat docent. 
 
Com qüestió més particular, informa sobre el procés de consolidació del professorat en 
situació d’interinatge. A nivell de campus estem en situació de progressió cap a la 
consolidació amb l’objectiu d’acabar amb les situacions a finals de 2019. 
 
Explica les obres realitzades per condicionar espais a la Facultat com és una nova sala de 
reunions per professorat. També explica les intervencions que es faran a la Sala de Juntes 
en relació amb el mobiliari. També presenta un projecte de remodelació de l’aula Von 
Jhering i de les aules de la planta 0. S’agraeix la aportació econòmica des del Departament 
de Dret Públic i Ciències Hco.-Jques per realitzar aquestes modificacions. 
 
Explica també els canvis que s’han introduït en la gestió del sistema de signatures. S’ha 
passat d’un sistema basat en la gestió en paper a un sistema de gestió informàtica. 
 
També avança una proposta de modificació del model docent des de l’equip deganal.  
 
S’entra en una fase de debat i presentació a la comunitat universitària. 
 
Presenta una reflexió sobre la creació de nous estudis. La posició de la Facultat de Dret 
ha estat més conservadora i de manteniment dels estudis. En aquest sentit planteja si s’ha 
de seguir en aquesta línia. Presenta la possibilitat de crear nous estudis en matèria 
internacional i criminològica. 
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No es plantegen  preguntes. 
 
 

3.- Aprovació, si s’escau, Informe de Seguiment del Centre, curs 
2017/2018 
 
Es presenta per la degana a la Junta. 
 
S’aprova per assentiment. 
 
La Dra. Mercedes García Aran considera que la gestió de la qualitat dels programes de 
doctorat també necessitaria d’un suport tècnic per facilitar la gestió de l’acreditació. La 
Junta recolza aquesta reflexió. 
 
El Dr. José Maria de Dios demana que consti en acta un agraïment especial a la Sra. Elia 
Soriano per la feina realitzada en relació amb la qualitat del centre. 
 

 
 
4.- Aprovació, si s’escau, propostes I Premi a l’Excel·lència Docent 18/19 
 
Es presenten les candidatures del Dr. Manuel Cachón Cadenas i de la Dra. M. Carmen 
Gete-Alonso Calera.  S’origina un debat sobre aspectes del procediment donat que hi ha 
aspectes a aclarir o als vots a emetre. Així mateix sobre la informació que tenen els 
membres de la Junta per emetre el vot. 
 
La Junta acorda la votació per candidatura. Es procedeix a una votació secreta. Vots 
emesos 30. 
 
Dr. Manuel Cachón: 
Vots a favor   26  
Vots negatius  0 
Vots en blanc  4 
 
Dra. Carmen Gete-Alonso: 
 
Vots a favor    14  
Vots negatius  3   
Vots en blanc 13 
 
S’acorda per majoria simple la presentació de les dues candidatures 
 
 

 
5.- Màster de Dret Animal, Màster Emprenedoria i Innovació Social, 
Màster Mediació Familiar i Postgrau Protecció de Dades 
 
Es presenten diverses propostes de Màster per part de la degana on participa la nostra 
Facultat.  
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Sobre el Màster de Dret Animal, s’exposa a la Junta l’estat de la seva tramitació  i 
s’informa sobre l’objectiu de posar-lo en marxa en el cus 2020/2021. 
 
Sobre el Màster de Mediació Familiar i Àmbits del Dret Privat, s’informa sobre l’estat de 
la seva tramitació. 
 
S’aprova per la Junta la participació de la facultat al Màster esmentat. 
 
S’informa sobre les gestions realitzades al voltant del nou Màster en Emprenedoria i 
Innovació Social de la Facultat d’Economia i Empresa, on s’ha requerit col·laboració de 
la Facultat. 
 
S’informa sobre el Postgrau de Protecció de Dades, el qual pot constituir-se en un nou 
programa d’estudis a la Facultat. 
 
 
 

6.- Proposta modificació del Reglament de la Facultat per incloure la 
Comissió del Sistema de Garantia Interna de Qualitat (SGIQ) 
 
Es presenta a la Junta conforme l’art. 37 del Reglament de la Facultat de Dret, un text -
que s’adjunta- per la modificació del seu Reglament.  
 
Es planteja la possibilitat d’aprovar-ho en aqueta sessió d ela Junta donat que es tracta 
d’incorporar la Comissió del Sistema de Garantia Interna de Qualitat a l’esmentat text, 
donat que es troba en funcionament des del dia 6 de novembre de 2015, data de la seva 
constitució. Després de debatre sobre aquesta possibilitat amb la intervenció de la Dra. 
Isabel Pont, es decideix continuar pel procediment establert a l’art. 37 del Reglament de 
la Facultat. 
 
 
 

7.- Aprovació, si s’escau, del Protocol d’actuació en cas d’assetjament en 
el marc de la realització de les pràctiques externes. 
 
El protocol es presentat per la degana a la Junta. 
 
El Dr. Josep M. De Dios demana atenció sobre uniformitzar el text en relació amb la 
perspectiva de gènere i la utilització del llenguatge inclusiu. Es procedirà a la correcció. 
 
S’aprova per assentiment 
 
 
 

8.- Afers de tràmit. 
 
No hi ha 
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9.- Torn obert de paraules. 
 
No hi ha 
 
 
Sense més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 11:35 hores. 
 
 
 
                            Vist i plau 

EL SECRETARI               LA DEGANA 

 

 

 

 

 

 

 

Dr. José Antonio Fernández Amor                                    Dra. Esther Zapater Duque 
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